



٤٠ عاماً من العطاء

40 years of dedicated service

40 ans d'efforts soutenus

Islamic Development Bank Annual Meeting Opening Ceremony & 40th Anniversary Celebration

Jeddah, 24 June 2014

(Starting time: 8:00 PM)

حفل افتتاح الاجتماع السنوي والاحتفال بالذكرى الـ 40

قاعة الهيلتون، جدة 24 يونيو 2014م

(موعد بداية الحفل: الثامنة مساءً)

SN	عربي	English
1.	تلاوة من القرآن الكريم والتقديم من عريف الحفل	Qur'an recitation & remarks by Master of Ceremony
2.	عرض مقطع وثائقي لمقابلة مع صاحب السمو الملكي الأمير سلمان بن عبدالعزيز آل سعود	Short documentary interview with H.R.H Prince Salman bin Abdulaziz Al Saud
3.	كلمة محافظ البنك الإسلامي للتنمية عن دولة الإمارات العربية المتحدة، سمو الشيخ حمدان بن راشد آل مكتوم، نائب حاكم دبي، ووزير المالية، ومحافظ البنك عن دولة الإمارات العربية المتحدة	H.H. IDB Governor for UAE, Shaikh Hamdan bin Rashid Al-Maktoom (Deputy Ruler, Dubai Emirate, Minister of Finance and IDB Governor for UAE)
4.	كلمة معالي الدكتور إياد بن أمين مدني، الأمين العام لمنظمة التعاون الإسلامي	H.E. Iyad bin Amin Madani, Secretary General of the Organization of Islamic Cooperation (OIC)
5.	فيديو قصير لمقابلات مع بعض الشخصيات الموكبة لمسيرة البنك	Short video on testimonials of distinguished personalities
6.	رسالة شكر وامتنان ووفاء للدول الأعضاء من معالي رئيس مجموعة البنك الإسلامي للتنمية	A message of thanks and gratitude to the Member Countries from H.E. the President of Islamic Development Bank Group
7.	كلمة رئيس مجلس المحافظين للبنك الإسلامي للتنمية، معالي الدكتور إبراهيم بن عبدالعزيز العساف، وزير المالية، ومحافظ البنك عن المملكة العربية السعودية	Statement of H.E. Dr. Ibrahim Abdulaziz Al-Assaf, Minister of Finance, Saudi Arabia and Chairman of IDB Board of Governors
8.	كلمة ضيف الشرف، صاحب السمو الملكي الأمير سلمان بن عبدالعزيز آل سعود، ولي العهد، المملكة العربية السعودية	Statement of the Guest of Honour, H.R.H Prince Salman bin Abdulaziz Al Saud (Crown Prince, Kingdom of Saudi Arabia)
9.	تقديم هدية رمزية لضيف الشرف وتقليد معالي رئيس البنك الإسلامي وشاح الملك عبدالعزيز	Decoration of Dr. Ahmed M. Ali with the King Abdulaziz Sash, and Presentation of the symbolic gift to the Guest of Honour
10.	كلمة معالي الأستاذ/ محمد بن علي أبا الخيل، وزير المالية والاقتصاد الوطني السابق، المملكة العربية السعودية	Brief remarks by H.E. Mohammed Ali Abalkhail, Former Minister of Finance, Kingdom of Saudi Arabia
11.	كلمة فخامة الرئيس/ بحر الدين يوسف حبيبي، الرئيس السابق لجمهورية إندونيسيا	Brief remarks by H.E. Bacharuddin Jusuf Habibie, Former President of the Republic of Indonesia
12.	كلمة سعادة السيد/ بيل غيتس، رئيس مجلس الإدارة، شركة مايكروسوفت	Brief remarks by H.E. Bill Gates, Chairman of the Board, Gates Foundation
13.	عرض مباشر لبعض قصص النجاح للبنك	Live presentation of success stories
14.	إشادة خاصة لدولة المقر	Special tribute to the Host Country
15.	أداء فلكلور ثقافي	Cultural folkloric performance
16.	تشيد خاص - يؤديه 56 طفلاً مع عروض مرئية	"Tribute to the Bank" - Vocal performance by 56 children accompanied by visual presentations